
 
 

26th June 2025               Circular No. 24076 

 

Dear Parents/ Guardians and students, 

 

150th Anniversary of the Lasallian Mission in Hong Kong Visual Arts Exhibition 

 

The Hong Kong Lasallian Family proudly announces a dual art initiative to celebrate the 150th 

Anniversary of the Lasallian Mission in Hong Kong. We invite students, staff, alumni, and 

parents from all Lasallian schools to contribute creative works that reflect our legacy, present 

service and future aspirations. 

 

Two Collaborative Art Initiatives 

1. Lasallian Schools Exhibition Tour 

An inter-school showcase across eight Lasallian schools. 

2. Community Art Exhibition 

Public displays in venues such as the MTR Community Art Gallery, sharing the 

Lasallian spirit with wider audiences. 

 

Exhibition Periods 

1. School Tour: Across eight Lasallian schools (October 2025 to February 2026) 

2. Public Displays: September to October 2025 and early 2026 (subject to venue 

availability) 

 

Artwork Criteria & Themes 

Theme: 150 Years of Teaching Hearts, Touching Minds, and Transforming Lives 

 

Recommended Sub-Themes 

• The Past: Historical moments of Lasallian service in Hong Kong 

• The Present: How we serve today in schools and communities 

• The Future: Envisioning the Lasallian mission years ahead 

  



 
 

Accepted Art Forms 

• 2D Artwork: Maximum dimensions of A1 (594mm x 841mm) 

• 3D Artwork (only for school exhibition tour): Maximum dimensions of 1mⅹ1mⅹ

1m, with a 10-kg weight limit 

• Art forms include paintings, drawings, crafts, installations, poetry, calligraphy, and 

more. 

• Each submission must include a project overview and an artist statement (details in 

Google Form). 

Selection Procedure 

1. All artwork submissions will undergo initial selection by Visual Arts teachers. 

2. Final artworks for exhibition will be chosen by the De La Salle Brothers. 

Submission 

Please fill in the Google form with a picture of your completed artwork by 30th July 2025. 

 

Submission Link: 

https://forms.gle/HSPczAFVzcMJX37w8 

 
Should you have any question or need further details, please feel free to contact our Visual Arts 

panel head, Mr. Leung Shing Hei at 2711 8175. 

Let us unite creativity and faith to honor our legacy and inspire the future. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Lee Po Chu, Fiona 

Principal 

  

https://forms.gle/HSPczAFVzcMJX37w8


 
 

通告編號： 24076  

敬啟者：  

 

香港喇沙修士會踐行使命 150 周年視覺藝術展  

為慶祝喇沙修士會於香港踐行使命邁向 150 周年，八所喇沙修士會屬

校將聯合舉辦「香港喇沙修士會踐行使命 150 周年視覺藝術展」（下稱視藝

展），展出來自喇沙修士會學校的學生、教職員、校友及學生家長的作品，

以創作記錄歷史，以藝術分享實踐成果，以熱忱展望未來的使命工作。視

藝展詳情如下：  

 

 喇沙會聯校視藝巡展 社區藝術展 

活 動

內容  
八所喇沙會學校巡迴藝術展覽  港鐵社區藝術廊等公共場地展出  

展 出

日期  
2025 年 10 月至 2026 年 2 月  2025 年 9 月至 10 月及 2026 年初  

作 品

主題  

“150 Years of Teaching Hearts, Touching Minds, and Transforming Lives” 

 過去：喇沙在港服務的歷史時刻 

 現在：我們當下在學校及社區的服務實踐 

 未來：展望未來的喇沙使命 

作 品

形式  

 平面作品 ：最大尺寸為 A1（594 mm × 841 mm） 

 立體作品（僅限學校巡展）：最大尺寸為 1 m ×1 m ×1 m，重量不超過 

10 kg 

 形式包括繪畫、素描、工藝品、裝置藝術、詩歌、書法等 

 每件作品須附上作品簡介及創作理念（詳情見 Google 表格） 

作 品

評審  

 所有提交作品將由視覺藝術科教師進行初步篩選。 

 由喇沙修士會修士決定最終入圍作品。 



 
 

作 品

提交  

請於 2025 年 7 月 30 日前填妥以下 Google 表格，並上傳作品圖片。 

連結︰https://forms.gle/HSPczAFVzcMJX37w8 

 

查 詢

聯絡  
梁成熙老師（2711 8175） 

 

此致  

各家長及貴子弟  

     陳瑞祺 (喇沙 )書院校長  

李寶珠  啟  

二○二五年六月二十六日  

 

https://forms.gle/HSPczAFVzcMJX37w8

